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Formandens beretning 2022.  
d. 29. marts 2023. 

Jeg kom >l roret i 2022, året e@er den lange corona nedlukning. Stemningen var høj og alle fra 
bestyrelsen gjorde alt hvad de kunne, for at få mig sat så godt ind i alt det nye jeg skulle >l.  
Jeg kunne mærke fra starten at alle som var i bestyrelsen, brændte for hver deres idrætsgren og 
lagde meget arbejde i det.  
Vi startede ud med lange møder, for at få talt om diverse modeller som før var brugt, hvilke 
ændringer vi kunne gøre samt at skabe resultater e@er et hårdt corona år. 

Ting som vi talte meget om i 2022.  
Hvordan får vi medlemmer /lbage e2er corona 
Hvad kan vi gøre for at gøre mere for vores frivillige trænere 
Hvordan skaber vi et mere fælles og samlet AUF  
Skal vi tjene penge, eller skal vi sørge for vores medlemmer har det godt 
Nytænke måden vi holder vores støCespil på  

Resultatet af 2022  
Året gik derudaf og vi arbejdede hårdt på at få os mere promoveret på de sociale medier. Målet er 
ikke nået endnu for alle afdelinger men vi arbejder tæt sammen for at kunne hjælpe og lære af 
hinanden.  
Vi fik lavet en flyer som vi fik delt ud >l By-night hvori der stod noget om hver idrætsgren vi >lbyder 
i AUF. Hver enkelte udvalgs-formand skrev deres side i flyeren og det blev rig>g godt fordi vi 
arbejdede sammen.  
Dørsystemet fik vi installeret i hallen og det har ha@ sine gode >der, men vi må også erkende at vi 
har ha@ udfordringer med døre som var låste, selvom de skulle være oplåst. DeSe beklager jeg og 
håber at alle vil bære over med os, når vi har gjort det for at få et bedre system som på sigt kan 
hjælpe os >l mindre slid og slæb.  
StøSespillet fik vi sat på pause i året 2022 og det var pga. vi ville nytænke ideen om hvordan spillet 
skulle meldes >l, samt præmierne skulle sørge for at blive indløst. Præmier der ikke blev indløst og 
som var betalt gik nemlig >l Nets fordi de opbevarede pengene ind>l præmien var indløst, så der 
var ingen fordele for Spar eller os selv.  
Der er også blevet bygget 1. del af padelbanen og den er nu (2023) fuldt funk>onsdyg>g e@er små 
opstartsfejl.  
Vi har fået logo tøj, så alle vores medlemmer kan få tøj >l deres idrætsgren eller bare gerne vil 
hjælpe med at sprede budskabet om vores gode forening AUF.  
Vi har fået ansat revisionsfirma, da det tog alt for meget af vores kasserer >d, som ikke var >l at nå 
e@er et hverdagsarbejde.  

Frem>d byder på opgaver indenfor  
Mødestedet. 
Ravnen René  
StøSespil 
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Jeg vil uddybe alle deSe ved generalforsamlingen 2023.


